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Szanownv Panie Prezvdencie

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zrlracam sig z uprzejrn4 pro6b4 o wydanie

dyspozycji odpowiednim sfuzbom komunalnym by zechciaty dokonai wycigcia zalegaj4cych

nad chodnikami galgzi i wigkszych konar6w drzew. Dotyczy to ulic: Traugutta,

Kraszewskiego, Reymonta, PCK, Jesionowej, Sadowa" Mlynarska.

Problem dolyczy drzew i krzew6w, kt6re zabieraj4 przesfizef' pieszym na chodnikach.

Zgodnie z przepisami powima by6 zachowana wolna przestrzef o wlrniarach okre(lonych w
Rozporzqdzeniu Ministra- nad chodnikiem wg przepisu praw4 ma wynosi6 250cm.

Z wyrazarni szacunku


